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Adelöv Framtidsgrupp  

Protokoll 

§ 1  Alla hälsades välkomna av ordförande Stig Petersson  

§ 2  Till protokollförare valdes Uno Ljungberg 

§ 3 Till justerare valdes Stefan Gustafson 

§ 4  Dagordningen godkändes 

§ 5  Genomgång av förgående mötesprotokoll                 
                   Inga noteringar 

§ 6 Ny sekreterare 
Ny sekreterare efter Eva Engström diskuterades. Ett par förslag kom upp på mötet. 
Stig och Stefan går vidare med frågan. 
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§ 7 Julmarknad 2019 
Julmarknadskommittén har haft ett uppstartmöte den 1 oktober. Julmarknaden äger 
rum söndagen 24 november. På lördagen 23 november kl 0900 samlas vi och frivil-
liga för uppsättning av marknadsstånd med mera. Lisbeth har lovat förmiddagsfika. 

  
§ 8 Välkomstskyltar 

Välkomstskyltar som kommunen har för avsikt att placera ut vid de olika socknarna 
och samhällena i kommunen fick ej godkänt av trafikverket. Stig fick i uppdrag att 
undersöka saken med kommunen.  

§ 9 Övriga frågor. 
Stefan tog upp frågan att det är kö till Änglagårdens Förskola och Fritidshem i 
Adelöv. Marian och Stefan undersöker saken.    

                         
                      Mötet beslutade att flytta tillbaka mötesdagen till första tisdagen i månaden.                                           
                                         

§ 10  Nästa styrelsemöte är den 5 november  kl 19.00.  
Fikaansvarig är Uno Ljungberg 

                       

Mötesanteckningar 2019-10-09   

                 
…………………………….  …………………………….  
Stig Petersson  Stefan Gustafson 
Ordförande   Justerare 

   

……………………………… 
Uno Ljungberg 
Protokollförare 
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